
Ad 7 
Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A. w Bielsku Podlaskim 
za 2023 rok. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  
ze Społecznościami Lokalnymi 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zadał następujące pytania: 

1. Jak wygląda sytuacja z przetargiem na kocioł? 
2. Czy jest rozważany zakup miału? Jaki jest stan na obecną chwilę? 
3. Jak się przedstawia sytuacja związana z zakupem uprawnień do emisji CO2? 

 
Stanowisko Burmistrz Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że wystąpiono z pismem do Prezesa Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Energetyki Cieplnej S.A. w Bielsku Podlaskim o przedłożenie informacji na zadane przez radnego 
pytania. 

Pismem z dnia 21 czerwca 2024 roku Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej 
S.A. w Bielsku Podlaskim udzielił odpowiedzi. Odpowiedź stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
zestawienia. 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił uwagę, że Spółdzielnia Mieszkaniowa instaluje panele 
fotowoltaiczne, co będzie miało znaczący wpływ na ogrzewanie wody przez MPEC. Radny zastanawia 
się jak to wpłynie na zapotrzebowanie na ciepło. Poprosił o udzielenie informacji, czy Urząd Miasta 
jest w kontakcie ze Spółdzielnią Mieszkaniową w zakresie instalacji paneli fotowoltaicznych? Czy były 
prowadzone konsultacje dotyczące zmniejszenia zapotrzebowania Spółdzielni Mieszkaniowej na 
podgrzewanie wody? 
 
Stanowisko Burmistrz Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że Urząd Miasta nie prowadził rozmów ze Spółdzielnią Mieszkaniową  
w tym zakresie, w związku z tym powyższe pytania zostały przekazane do MPEC S.A. w celu udzielenia 
pisemnej odpowiedzi. 

Pismem z dnia 21 czerwca 2024 roku Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej 
S.A. w Bielsku Podlaskim udzielił odpowiedzi. Odpowiedź stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
zestawienia. 
 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 
 


